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Abstract (en)
[origin: WO8706579A1] Dihydropyridine of formula (I), in which R6 and R7 represent jointly, and inclusively of the nitrogen atom to which both are
bound, a residue of formula (II), wherein A is -CH2-C(R8)R9-CH2-; R8 is aryl and R9 is aryl, whereby aryl stands for a ring of formula (III) in which
R10 and R11 are the same or different and signify hydrogen, alkyl, alkoxy, halogen, hydroxy or trifluoromethyl and wherein either E is alkylene,
R2 amino and R3 alkyl or alkoxyalkyl, or E is A1-O-A2, R2 is hydrogen, alkyl or alkoxyalkyl and R3 is hydrogen, alkyl or alkoxyalkyl, whereby A1
is alkylene and A2 alkylene or alkyleneoxy-alkylene, and the salts of these compounds, as well as process for their production and their use as
medicaments.

Abstract (fr)
Dihydropyridine de formule (I) dans laquelle R6 et R7 représentent conjointement, et y compris l'atome d'azote auquel ils sont tous deux liés, un
résidu de formule (II), dans laquelle A est -CH2-C(R8)R9-CH2-; R8 est aryle et R9 est aryle, aryle représentant un composé cyclique de formule
(III) dans laquelle R10 et R11 sont identiques ou différents et sont hydrogène, alkyle, alkoxy, halogène, hydroxy ou trifluorométhyle, et où soit E
est alkylène, R2 amino et R3 alkyle ou alkoxyalkyle, soit E est A1-0-A2, R2 est hydrogène, alkyle ou alkoxyalkyle et R3 est hydrogène, alkyle ou
alkoxyalkyle, A1 étant alkylène et A2 étant alkylène ou alkylèneoxy-alkylène. Sont également décrits les sels de ces composés, ainsi qu'un procédé
pour leur production et leur utilisation comme médicaments.
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